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To: 5120
| size|| nll; BEE EE 1. minkzkl

Cc: 5120] 5.12e d ornl]; EARS 5.1.2¢ ( amin N—
From: 5.1.2e 512 512¢ |B

Sent: Thur 6/11/2020 8:16:13 AM

Subject: RE: Begeleidingscommissie Advies Juni 2020

Received: Thur 6/11/2020 8:16:21 AM

Dat is mooci, dan kunnen we maandag de draad weer oppakken, dat geeft lucht

Van: 1 G5 SEE eminvws.ni>

Verzonden: donderdag 11 juni 2020 10:13

NM 512e 5125128 ‘BE iL @ggdfryslan.ni>; IEEEEEES < @minbzk.nl>

CC: AEH <CRWEN@ ggdghor.nl>; [ERECEERETINCN PEER (| 5.1.2e @ mxi.nl) @mxi.nl>

Onderwerp: RE: Begeleidingscommissie Advies Juni 2020

Dank

IE
Laten we na jullie gesprek vanavond even kijken waar we staan. De druk is er net iets vanaf gegaan omdat ik

begrijp dat er waarschijnlijk volgende week geen brief komt.

Metvriendelijke groet,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag

Managementassistente: EE minvws.nl | INEEXECEE

van: IEP BE dfryslan.nl>

Verzonden: dinsdag 9 juni 2020

@minbzk.nl>

EENxi.»
Onderwerp: RE: Begeleidingscommissie Advies Juni 2020

Hoi EEE

Laten we streven naar een beleidsmatige reactie van ons uiterlijk maandagochtend 11.00 en zo mogelijk eerder. De ‘echte’ reactie

komt dan dus volgende week.

Er is donderdagavond een stuurgroep Traceren waarin we een aantal heikele punten zullen doornemen. Op basis daarvan kan een

stukje tekst voor de kamerbrief geschreven worden. Als je wilt kun je daar een voorzet voor doen die we kunnen aanpassen zodat

we weten wat je ongeveer nodig hebt (werkt wellicht sneller).

Daarna moet er een draagvlak ronde langs de dpg ‘en komen die ongeveer een dag kost, dus vrijdag eind van de dag is echt op zn

allervroegst. Die notificatie-app ligt nog steeds heel gevoelig en heeft voor de ggd’en een ondergeschikt belang ten opzichte van de

thuisrapportage-app dus deze ronde kan ik beslist niet overslaan.

Je suggestie om het testen te koppelen aan mogelijk onderzoek naar effectiviteit van de app zullen we even meenemen naar de

stuurgroep. Dat zou dan in de veldtest in Twente kunnen, daar staat regic Twente ongetwijfeld voor open maar ik zal het nog even

checken met mijn collega daar. Ons algemeen standpunt hierin zullen we uiteraard verwoorden: alleen testen bij klachten,
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afwijken is afweging izb-arts in het kader van uitbraakmanagement of onderzoek. Je suggestie zou daarin dus kunnen passen,

waarvoor dank!

voIEEE

Verzonden: dinsdag 9 juni 2020 09:22

Aan: ERE < minbzk.nl>; EA ‘BE dfryslan.nl>

Onderwerp: RE: Begeleidingscommissie Advies Juni 2020

Dag EXER] =n EEEXHN

Dank jullie wel!

Ook ik snap dat het even tijd kost. Tegelijkertijd moeten we komende dinsdag weer een onderdeel voor de tweewekelijkse brief

uit doen. Bij die brief wordt dit advies openbaar en ook onze reactie er op. Die tekst moet er in concept voor het weekend liggen.

Zien jullie kans om wel een beleidsmatige reactie te maken (met daarin dat opvolging plaats vindt).

CAPR de opmerking over testen is correct. Leggen jullie de relatie met testbeleid zodat we in de brief een antwoord hebben?

Bijvoorbeeld: in de eerste periode kan iedereen die een notificatie ontvangt een test aanvragen. Dit ondersteunt het

wetenschappelijk onderzoek dat we tegelijkertijd met introductie van de app zullen starten. Op basis kan mede worden

beoordeeld of de app leidt tot het waarschuwen van mensen die in contact zijn geweest met een besmet persoon en inderdaad

zelf ook besmet blijken.

Met vriendelijke groet,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag

Managementassistente: minvws.nl |

Onderwerp: RE: Begeleidingscommissie Advies Juni 2020

Hi [EE dank voor je snelle eerste reactie. Ik begrijp dat jullie er zorgvuldig en met elkaar naar willen kijken. Jullie

begrijpen ongetwijfeld ook dat eventuele aanvullingen en/of aanscherpingen van het PvE ook weer enige overleg en realisatietijd
zullen vragen. Goed om hierover ook beelden uit te gaan wisselen hoe we dit komende tijd gaan doen en adresseren met elkaar.

Met hartelijke groet,

Van: 2e ‘BE dfryslan.nl>

Verzonden: maandag 8 juni 2020 12:50
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Dminvws.nl>; ERA IERELVENR WiC] u mxi.nl)
512efp1295.1.2e Pq 5.1.2e

Onderwerp: RE: Begeleidingscommissie Advies Juni 2020

Dag [ENED
Er vallen ons een aantal dingen op waar we wat langer de tijd voor nodig hebben, ook om draagvlak voor de reactie op t halen.

* Er lijkt een andere mening te zijn over wat wel en wat ook niet in een PvE thuishoort

+ Er wordt een voorstel gedaan voor ander testbeleid mbt nauwe contacten, dat is niet aan een PvE maar aan het

RiVM/OMT
* Er wordt een indruk gewekt alsof de app onderdeel is van het bco van de ggd waar wij heel duidelijk hebben gemaakt dat

het ondersteuning is van nederlands beleid, niet specifiek bco/ggd
» Etc.

We zullen even de tijd moeten hebben om hier een reactie op voor te bereiden gezien de omvang van het advies en de

verstrekkendheid van de inhoud. Dit gaat niet over punten en komma'’s.

We doen ons uiterste best om nog deze week de voorbereiding te doen, de dpg’en en de beroepsgroep izb artsen mee te nemen in

de voorgenomen reactie en een stuurgroep vergadering aan dit onderwerp te wijden. Dat betekent dat volgende week pas een

reactie naar jullie toe kan.

lk neem aan dat jullie en ook de minister hiervoor begrip hebben.

Hartelijke groet,

Portefeuille IV onder IZB

Verzonden: maandag 8 juni 2020 11:37

Onderwerp: Begeleidingscommissie Advies Juni 2020

vail IESE
Bijgaand het eerste advies van de Begeleidingscommissie die de minister van VWS adviseert over de Digitale Ondersteuning

Coronabestrijding.

Dit advies gaat dus met name over het PvE digitale ondersteuning bij contactopsporing.

Graag reactie van de stuurgroepQ op het advies met name gericht op de eventuele aanscherpingen en/of aanvullingen op het

PvE.

De minister wil woensdag per brief reageren op dit advies, wellicht kan je aangeven of het jullie lukt as woensdag al te reageren

?

Met vriendelijke groet,|EEE}

5.1.2e 51.2e 5.1.2e

dubbel
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